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جلسه مشترک هيئت رئيسه و مديران گروه های آموزشی اين دانشکده 

با حضور دكتر صحرائيان معاون تحقيقات و فن آوری دانشگاه شنبه 29 

ارديبهشت 97 در سالن اجتماعات اين دانشکده برگزار شد.

در ابتدای جلسه دكتر چنگيزی رئيس دانشکده ضمن خيرمقدم و 

تبريک حلول ماه مبارک رمضان گفت: از حضور دكتر صحرائيان در 

دانشکده تشکر می كنيم و اميدواريم با استفاده از ارشادات ايشان بتوانيم 

در مسير صحيح به اجرای برنامه های چهارساله دانشکده بپردازيم. با 

توجه به حركت دانشگاه به سمت دانشگاه های نسل سوم و چهارم، 

راه اندازی شركت های دانش بنيان و مراكز رشد از برنامه های چهارساله 

اين دانشکده است. همان طور كه توليد علم در دانشگاه صورت می گيرد. 

خلق ثروت نيز بايد در دانشگاه انجام شود.

Á  تصویب طرح های تحقیقاتی براساس نیاز
جامعه

وی افزود: ازجمله برنامه های دانشکده تصويب طرح های تحقيقاتی بر 

اساس نياز جامعه در شورای پژوهشی اين دانشکده است؛ كه با شيب 

مايم در اين چهار سال حركت خواهيم كرد و انشا الله در انتهای چهار 

سال همه طرح ها بر اساس نياز جامعه مصوب خواهند شد. در محور 

معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه در دانشکده پیراپزشکی حاضر شد

دانشجویان و هیئت علمی دانشکده پیراپزشکی 
ظرفیت های نهفته دانشکده
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بحث خلق ثروت دانشکده پيراپزشکی دارای پتانسيل خوبی است اما 

متأسفانه تاكنون در حاشيه بوده و اميدواريم با حمايت دكتر صحرائيان و 

ساير مديران دانشگاه از حاشيه به متن آمده و بتواند نقش تعريف شده را 

در مراكز بهداشتی و درمانی ايفا كند و اين تنها بااراده ما مسير نيست و 

حمايت دانشگاه را نيز می طلبد. در حال حاضر باوجود محدوديت فضای 

فيزيکی كه دانشکده با آن مواجه است فضايی را به شركت دانش بنيان 

اختصاص داديم و در جلسات منظمی كه برگزار می شود پروانه تأسيس 

اين شركت رصد شده و مراحل ثبت آن نيز در حال انجام است. همچنين 

پتانسيل خوب دانشجويی در اين دانشکده وجود دارد كه به نحو احسن 

می توان در ارتقا سطح پژوهشی دانشکده از آن استفاده كرد.

Á  محدودیا منابع پژوهری و لزوم ورود خیرین
به امر پژوهش

دكتر صحرائيان معاون تحقيقات و فن آوری دانشگاه ضمن تبريک حلول 

ماه مبارک رمضان و ابراز خوشحالی از حضور در جمع همکاران دانشکده 

پيراپزشکی گفت: من با اين دانشکده قبل از دوران معاونت آشنايی دارم 

و چند كار پژوهشی مشترک در قالب پايان نامه دانشجويی انجام دادم. 

در دانشکده پيراپزشکی دو گونه پتانسيل نهفته شامل دانشجويان و 

اعضای هيئت علمی وجود دارد. در اين دانشکده دانشجويان از رشته های 

مختلف تشنه و عاقه مند هستند و اگر به آن ها بهاداده شود و در 

مسير درست پژوهش قرار گيرند، بهتر از دانشجويان ساير دانشکده ها 

عمل خواهند كرد. برخی از دانشجويان اين دانشکده به عنوان مربی 

در مركز MS فعاليت می كنند و نحوه پژوهش را به دانشجويان ديگر 

آموزش می دهند، البته لازم است تعداد آن ها افزايش يابد. دانشکده 

بايد محيط را برای پژوهش محيا كند. ما بايد در دانشگاه ذهن دانشجو 

را پژوهشگر تربيت كنيم. 

وی افزود: مشکات مطرح شده برخی مربوط به جامعه است كه ما نيز 

با آن ها دست به گريبان هستيم. برخی داخلی هستند كه بايد برای آن 

راهکار دهيم. وضعيت فعلی پژوهش در عدم اطمينان بوده كه مدل 

خاصی از پژوهش است. در اين دانشکده همکاران و اعضای هيئت علمی 

پتانسيل خوبی دارند و بايد جايابی درستی انجام شود. بسياری از مراكز 

و دانشکده ها از افرادی كه ايده خوبی و قابل اجرا دارند استقبال می كنند. 

لازمه اين امر صحبت كردند و معرفی توانمندی ها و پتانسيل ها است.

معاون تحقيقات و فن آوری دانشگاه در خصوص دسترسی به منابع 

الکترونيک گفت: واحدها بايد درخواست های خود و نيازهای منابع 

الکترونيک را به ما اعام كنند كه ما در جريان نيازها قرار بگيريم 

و برای آن اقدام كنيم. راه اندازی شركت دانش بنيان اقدام مناسبی 

است، اما موضوع بايد با دقت انتخاب شود. درزمينهٔ بودجه پژوهشی 

محدوديت داريم و لازم است به جذب منابع از خارج از دانشگاه و 

خيرين پژوهش توجه كنيم. هرچند به علت عدم آگاهی، خيرين عاقه 

چندانی به سهيم شدن در اين امر ندارند كه نيازمند جلسات متعدد 

و ارائه توضيحات است. همچنين می توان از دانش آموختگان دانشکده 

كه قدرت و توان دارند نيز استفاده كرد.

وی اظهار داشت: در دو مورد امکان واگذاری امور به دانشکده 

وجود دارد، طرح های تحقيقاتی و طرح های ارتباط با صنعت كه 

می توان انجام آن را به دانشکده واگذار كرد.

در اين جلسه مديران گروه های آموزشی و معاونين به بيان چالش ها 

و نکات پژوهشی مدنظر خود پرداختند.

تمرکززدایی، سیاست معاونت بین الملل دانشگاه است

تبادل نظر درخصوص ارتقای فرایندهای آموزشی 
دانشجویان بین الملل


